
                                                                                                                                                             

231023/ref TT 

Referat af bestyrelsesmøde i Æ’Redningshus mandag d. 23. oktober kl. 15 

 

Til stede: Karin, Lars, Edel, Ole, Birthe, Tine 

Afbud: Jens, Niels, Kristine 

 

 

1. Godkendelse af referatet fra sidste 
møde 
 

Referatet blev godkendt og underskrevet.  
Bestyrelsesmødet planlagt d. 11.10. blev 
flyttet til i dag, men det er problematisk at 
flytte møder, så punktet tages op på næste 
møde – hvornår og hvordan aflyses 
bestyrelsesmøder? 
 

2. Siden sidst 
 

Flagene ved indkørslen til byen er taget 
ned, der kommer nye op inden påske. 
Mødet med forsikringen forløb godt, Lars 
har sendt arbejdsbeskrivelse for de 
frivillige til forsikringen, ”brille-gate” er 
afsluttet, men egentlig dækker forsikringen 
ikke den slags. Vi tager emnet op på 
Frivilligdagen. 
Nøgleboksen har voldt problemer, palen 
havde sat sig fast. Måske skal vi have en 
plan B, med afhentning af nøgle hos en af 
os, hvis boksen ”strejker”. Karin har en 
ekstranøgle resten af året. Ole har smurt 
og tunet boksen, så vi håber den fungerer 
fremover. 
Ovnskuffen er lappet sammen. 
 

3. Nyt fra kassereren 
 

Omsætningen er lidt højere end sidste år 
på dette tidspunkt. Der er stadig 
omkostninger i år, blandt andet 
Frivilligaftenen. 
Regnskabet ser fornuftigt ud. 
Investeringer i 2024, her er foreløbig 
indretning af rum ved KLF, samt 2 
udvendige højtalere. Endvidere skal ta’tøj 
mm i køkkenet gennemgås og suppleres 
(Tine og Edel) 
 



4. Nyt fra aktivitetsudvalget 
 

Suppen i november er reddet, Per og 
Kirsten tager over efter et afbud. Edel står 
for barnemad i november (vegetar) 
7. november forfatterforedrag i samarbejde 
med Kulturrummet og KK. Tine tager 
kontakt til Jens mht scene. 
Børneteater i ugen op til jul, og juletræsfest 
d. 3.12.  
20. november kommer Klitrosen til 
eftermiddagskaffe. Evt sang (Edel), Tine 
hører Søren Frieboe om han kan spille et 
par numre.  
 
 

5. Frivilligaften d. 30. november 
- planlægning 
 

Karin gennemgik drejebogen for 
Frivilligaftenen (vedhæftet denne mail). 
Frivilligtjansen med kokke til madlavning 
(suppe og børnemad) kan være svær at 
bemande, så vi tager det op d. 30.11.  
Vi samler op mht frivilligaftenen på 
bestyrelsesmødet d. 22.11. 
 

6. Status på affaldssituationen 
 

Nu nærmer der sig en løsning på selve 
afhentningen af containerne. 
Sortering af affaldet indenfor, her har Jens 
og Birthe stukket hovederne sammen.  
Det skal være mobile enheder, man kan få 
spande på 60 liter i forskellige farver 
(findes også i 90 liter).  
Ole og Kristine supplerer udvalget. Hvis 
man sorterer i plastposer, skal det afklares 
om plastposerne må kastes i ”metal” f.eks. 
Affaldsteamet arbejder videre. 
 

7. Status på byggeprojekt  
(opsamling på mødet med Esben Broe 
er vedhæftet) 
 

Esben er ikke vendt tilbage med de nye 
skitser. Karin, Birthe og Tine mødes 
snarest mht fondsansøgning mm. 

8. Arbejdsdag d. 17. april 24 
 

Her står de forskellige teams for opsamling 
af arbejdsopgaverne til den dag. 
 

9. Orientering fra de forskellige teams 
 

Administrationsteamet arbejder solidt og 
vedvarende med ajourføring af 
medlemskaber og udlejninger. Vi har nu 
over 500 medlemmer. 
Pedelteamet – intet at bemærke 
Køkkenteamet – her holder Karin, Tine og 
Edel møde torsdag d. 26.10 kl. 10 



10.  Eventuelt 
 

Ole tager tjek af udlejning i uge 45, d. 
12.11 
  

11.  Næste møde 
 

Onsdag d. 22. november kl. 16, vi spiser 
sammen efter bestyrelsesmødet. Edel 
tager tuntatar med, Karin tager torskesalat 
med. Birthe står for ost og flutes. Dessert – 
alle kommer til at tænke på Kristine…. 
 

 


